
DELOVNI POSVET ZA ZAPOSLENE DELOVNE INVALIDE V ETI d.d. in ETI GUM 
d.o.o. 
 
 
V sredo, 6. aprila je sindikat SKEI ETI v 
sodelovanju z aktivom delovnih 
invalidov ETI v podjetjih ETI d.d. in  ETI 
GUM d.o.o organiziral delovni posvet 
za zaposlene invalide. 
 
Ideja je, da se tej skupini zaposlenih 
posveti več časa in energije, kot se je 
do zdaj. 
Tematika posveta je bila zanimiva. 
Predavali sta strokovnjakinji s področja 
invalidske in poklicne problematike, 
gospa Lea Kovač – Zavod za 
zaposlovanje RS in gospa dr. Andrejka Fatur-Videtič – Rehabilitacijski center SOČA. 
 
Pogovor je potekal v sproščenem vzdušju. Predavateljici sta invalidom predstavili 
osnovne možnosti s področja svetovanja, poklicne rehabilitacije, varnega in zdravega 
delovnega mesta, pravic in dolžnosti zaposlenih invalidov. 
 
Odziv vabljenih je bil velik, prostora v dvorani je bilo skoraj premalo. To kaže, da so 

ljudje željni informacij, da le niso tako 
pasivni, kot velikokrat radi rečemo, da 
pa jim je potrebno informacije na 
pravilen način približati. 
 
Za sindikat in aktiv delovnih invalidov 
je to velik izziv in vzpodbuda za v 
prihodnje. 
Tudi mi smo na posvetu dobili 
pomembne informacije o tem, kaj ljudi 
zanima, kje so problemi, nakazane so 
bile tudi že nekatere rešitve. 
 

Za naslednjič smo se dogovorili, da bomo organizirali delavnice, s tematiko, ki se je 
na posvetu izkazala ko najbolj aktualna – komunikacija.  
 
Verjamemo, da smo na dobri poti. 
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